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PRAÎMOVSKÉ
OZVùNY

ZPRAVODAJ OBCE PRAÎMO

NÁVRH ROZPOČTU
na rok 1999

Další pokles daňových příjmů
obce o téměř deset procent v uply-
nulém roce opět zhoršil finanční
situaci obce a značně zkompliko-
val sestavení rozpočtu na rok 1999.
Současný stav byl projednán s ve-
doucím finančního referátu Okres-
ního úřadu ve Frýdku-Místku Mgr.
Stanislavem Mohylou, který přislí-
bil obci podporu při jednáních se
Státním fondem životního prostře-
dí ČR o úpravě dalších splátek
půjčky. Současně doporučil obec-
nímu zastupitelstvu, aby rozpočto-
vé příjmy byly plánovány reálně,
kdežto výdaje by měly být sníženy
o plánovanou rezervu, která bude
do rozpočtu zapojena až v případě
dosažení vyšších příjmů nebo sní-
žení splátek.

Proto obecní zatupitelstvo schvá-
lilo na svém zasedání dne 21. ledna
1999 návrh rozpočtu obce pro le-
tošní rok ve výši 4 289 tisíc Kč.

P ř í j m y :
Daňové příjmy  . . . . . . 3 013 tis. Kč
Nedaňové příjmy  . . . . 1 107 tis. Kč
Přijaté dotace . . . . . . . . . 169 tis. Kč
Celkové příjmy  . . . . . 4 289 tis. Kč

V ý d a j e :
Doprava (ČSAD)  . . . . . . . 33 tis. Kč
Mateřská škola . . . . . . . . 140 tis. Kč
Základní školy  . . . . . . . . 150 tis. Kč
Školní kuchyně  . . . . . . . 270 tis. Kč
Knihovna  . . . . . . . . . . . . . 20 tis. Kč
Bytové hospodářství  . . . . 20 tis. Kč
Veřejné osvětlení  . . . . . . . 45 tis. Kč
Hřbitov  . . . . . . . . . . . . . . 100 tis. Kč
Odvoz odpadů  . . . . . . . . 120 tis. Kč
Rajmaneum  . . . . . . . . . . . 60 tis. Kč
Pečovatelská služba  . . . . 40 tis. Kč
Požární ochrana  . . . . . . . 30 tis. Kč
Obecní zastupitelstvo . . 200 tis. Kč
Obecní samospráva  . . . 617 tis. Kč
Finanční operace  . . . . . . 24 tis. Kč
Splátky půjček  . . . . . . 2 420 tis. Kč

Celkové výdaje  . . . . . 4 289 tis. Kč

Plánovaná rezerva  . . . 1 110 tis. Kč

Protože v době schvalování toho-
to návrhu ještě nebyl schválen stát-
ní rozpočet a tedy ani rozpočet
okresního úřadu, může se schvále-
ný rozpočet od návrhu lišit, proto-
že například množství přijatých
dotací vychází pouze z návrhu roz-
počtu okresního úřadu. Uvedený
návrh rozpočtu obce je vyvěšen na
úřední desce v přízemí budovy
obecního úřadu, zde bude také vy-
věšen konečný rozpočet po schvá-
lení zastupitelstvem obce.

Jindřich Vymětalík



Poplatky ze psů
Upozorňujeme opět majitele

psů, že poplatek ze psů pro rok
1999 je splatný do konce března
1999 bez vyměření. Po tomto datu
bude poplatek doměřen o 50 %
vyšší (zák. 586/92 Sb., o místních
poplatcích).

Výše poplatku zůstává pro letoš-
ní rok stejná: pro obyvatele byto-
vek za prvního psa 200,— Kč, za
každého dalšího 500,— Kč, pro
obyvatele rodinných domků 50,—
Kč za prvního psa a 200,— Kč za
každého dalšího.

Trocha obecní statistiky
Na začátku nového roku již tra-

dičně předkládáme statistické
údaje o pohybu obyvatelstva
a o provozu hřbitova v roce 1998.

O B Y VAT E L S T VO
K 1. lednu 1998 měla obec 1037 ob-
čanů
během roku se narodilo . . . . . . . . . . . 9
zemřelo . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
přistěhovalo se  . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
odstěhovalo se . . . . . . . . . . . . . . . . . . 22
K 31. prosinci 1998 žilo v obci 1027
občanů

Jak je patrné z uvedeného, počet
obyvatel v naší obci stále klesá. Vě-
kový průměr občanů je 33,7 let.

P ROVO Z  H Ř B I TOVA
V roce 1998 bylo celkem 46 po-

hřbů, z toho z Pražma 6, z Morávky
11, z Raškovic 11, z Krásné 9 a 9 od-
jinud.

Celkové příjmy ze hřbitovních
poplatků činily . . . . . . . . . 77 376,— Kč
Dotace na stavbu hřbitovního
objektu  . . . . . . . . . . . . . . 110 000,— Kč
Příspěvek od Obce Morávka na stavbu
objektu  . . . . . . . . . . . . . . . 20 000,— Kč
Celkem příjmy  . . . . . . . . 207 376,— Kč

Výdaje na mzdy
a pojištění  . . . . . . . . . . . .101 201,— Kč
Nákup materiálu  . . . . . . . . 5 521,— Kč
Voda  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 599,— Kč
Elektrická energie 3 211,30 Kč
Výstavba hřbitovního
objektu  . . . . . . . . . . . . . . 185 543,80 Kč

Celkové výdaje  . . . . . . . 299 076,50 Kč

Jaroslava Knoppová
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Odvoz odpadů
Odvoz odpadů bude
prováděn ve čtrnácti-
denních intervalech,

tedy v pátek v lichých
týdnech kolem poledne.

Omlouváme se

za tiskovou chybu
v prosincovém čísle

zpravodaje,
kdy z informace, že odvoz

bude probíhat „každý
druhý týden vždy v pátek“

omylem vypadlo slůvko
„druhý“, což změnilo

význam celé věty.
Omlouváme se i za

problémy, které tato
chyba přinesla.
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PA S T E V N Í  S D R U Ž E N Í  Z L A Ň

zve všechny své členy na

valnou hromadu,
která se koná v pátek 26. 2. 1999 v 17 hodin v sále hotelu Travný.

Na programu jednání je výsledek hospodaření v roce 1998
a plán činnosti pro rok 1999.

Zápis dětí do Mateřské
školy Pražmo

pro školní rok 1999/2000 proběh-
ne ve dnech 10. března 1999 od
7.30 do 12.30 hodin a 11. března
1999 od 12.00 do 15.00 hodin v bu-
dově Mateřské školy.

OMLUVA
Severomoravské vodovody a kanalizace Ostrava se omlouvají všem

občanům, jimž byly omylem dvakrát zaslány faktury za vodné včetně
složenek. Prosíme o zaplacení pouze jedné složenky,

druhou považujte za bezpředmětnou.

Dovoz uhlí, štěrku, písku
nabízí firma

Kašuba Alexander,
Raškovice 522

telefon 936 75 (69 26 75)

Sdužení rodičů při Mateřské škole
Pražmo
zve všechny malé i velké na

dětský karneval
do Hotelu Travný
v sobotu 6. března 1999 od 14 hodin.

Radmila Králová
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Již několikrát jsme vás infor-
movali o činnosti Sdružení obcí
povodí Morávky. Toto sdružení
již od svého vzniku se snaží pro-
sazovat společné zájmy obcí na-
šeho regionu. Zdá se, že se mu to
skutečně daří, v našem okrese je
již bráno jako významný partner
pro mnohá jednání, v některých
případech jeho aktivity již pře-
kročily rámec okresu.

Na prosincovém sněmu SOPM
proběhla v souladu se stanovami
nová volba předsedy a místop-
ředsedy. Novým předsedou sdru-
žení byl zvolen starosta obce
Vyšní Lhoty Jiří Marynčák, mí-
stopředsedou se stal starosta
obce Dobrá Ing. Jiří Carbol. Od-
stupující předseda Milan Stypka
poděkoval všem za dobrou spo-

lupráci a vyzdvihl některé vý-
znamné aktivity sdružení. K nim
patří zejména jednání s ČSAD
Frýdek-Místek a společné řešení
dopravní obslužnosti v naší ob-
lasti, provedené i připravované
změny v řešení odpadového hos-
podářství, financování domovů
důchodců, urychlené řešení
zájmů ochrany přírody v oblasti
Skalické Morávky a podobně.

K významným aktivitám patří
také propagace povodí Morávky
na veletrzích věnovaných rozvoji
turistiky a cestovního ruchu. S
tím souvisí i propagační materi-
ál povodí, který nedávno vydalo
SOPM ve spolupráci s Agenturou
pro regionální rozvoj v Ostravě.

Ji n d ř i c h  V y m ě t a l í k

JAK PRACUJE SDRUŽENÍ OBCÍ POVODÍ MORÁVKY


